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Dear colleagues! 
 

One of the major tasks of Tambov State University named after G.R. Derzhavin is the 
development of international cooperation in education and science. Efficiency of this work in 
many respects depends on the quality of management. In this connection I consider the activi-
ty of TEMPUS TACIS program to be very important, because it promotes distribution of the 
best practices and introduction of the latest technologies of management.  

I wish the participants of the International Conference «Information Technologies in 
University Management» and Third workshop held within the framework of the project «Sys-
tem Modernization of University Management» fruitful work, success in creative work, 
strengthening and developing of cooperation in this sphere.  

 
 

Уважаемые коллеги! 
 

Одной из важнейших задач Тамбовского государственного университета  
им. Г.Р. Державина является развитие международного сотрудничества в сферах об-
разования и науки. Эффективность этой работы во многом зависит от качества 
управления. В этой связи считаю крайне важной деятельность программы ТЕМПУС 
ТАСИС, которая способствует распространению передового опыта и внедрению но-
вейших технологий менеджмента.  

Желаю участникам международной конференции по использованию информа-
ционных технологий в управлении университетом и третьего рабочего совещания по 
проекту «System Modernization of University Management» плодотворной работы, твор-
ческих успехов, укрепления и развития сотрудничества в этой сфере.  

 
 
В.М. Юрьев  
доктор экономических наук, профессор, 
заслуженный деятель науки РФ, 
ректор ТГУ им. Г.Р. Державина 
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